



المتقدمة Advanced

الشركة المتقدمة للبتروكيماويات Advanced Petrochemical Company

Proxy Form

نموذج التوكيل

Proxy Form

نموذج التوكيل

Dear Esteemed Shareholders,

السادة المساهمين الكرام،

Greetings

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

Based on the Capital Market Authority circular dated 16/03/2020, regarding the suspension of conducting general assembly meetings by physical attendance until further notice, and to conduct such meetings remotely through modern technology means, which is in order to ensure the safety of the shareholders and in support of the preventive efforts exerted by the relevant health authorities to address the novel Coronavirus (COVID-19), and as an extension of the continuous efforts made by all government agencies in the Kingdom of Saudi Arabia in taking the necessary preventive measures to curb its spread.

بناءً على تعميم هيئة السوق المالية بتاريخ 16/03/2020م، بخصوص تعليق عقد جمعيات الشركات المساهمة المدرجة حضورياً حتى إشعار آخر والاكْتفاء بعقدھا عبر وسائل التقنية الحديثة عن بعد، وذلك حرصاً على سلامة المساهمين وضمن دعم الجهود والإجراءات الوقائية والاحترازية من قبل الجهات الصحية المختصة وذات العلاقة للتصدي لفيروس كورونا المستجد (COVID-19)، وامتداداً للجهود المتواصلة التي تبذلها كافة الجهات الحكومية في المملكة العربية السعودية في اتخاذ التدابير الوقائية اللازمة لمنع انتشاره.

The Proxy Form is unavailable and the 15th Ordinary General Assembly Meeting of the Advanced Petrochemical Company will be held remotely through modern technology means. The shareholders can participate in the General Assembly via electronic voting by using Tadawulaty platform. Noting that the registration and voting in Tadawulaty service is available free of charge for all shareholders.

فإن نموذج التوكيل غير متاح، وسوف يعقد إجتماع الجمعية العامة العادية الخامس عشر للشركة المتقدمة للبتروكيماويات عبر وسائل التقنية الحديثة عن بعد. ويمكن للسادة المساهمين المشاركة في الجمعية العامة عبر التصويت الإلكتروني باستخدام منصة تداولاتي. علماً بأن التسجيل في خدمة تداولاتي والتصويت متاح مجاناً لجميع المساهمين .

Best Regards

ولكم أطيب التحية

Advanced Petrochemical Company

الشركة المتقدمة للبتروكيماويات